

## Terms and Conditions

- These Terms and Conditions apply to the promotional offers related to features and products showcased during CES, available to customers upon purchase during the period from 1 January 2026 until 31 January 2026 or until stocks last, whichever occurs first, subject to product availability at the time of order confirmation.
- Upon completing the registration form, customers may receive a voucher code offering up to a 10% discount on selected TVs, home appliances, and tablets, subject to eligibility and product availability, with a maximum cap of SAR 500.
- Upon completing the registration form, customers will be entered into a draw for exclusive gifts selected during the offer period. Participation does not guarantee winning.
- This offer is valid only on the official Samsung Saudi Arabia website.
- Delivery may be subject to delay due to reasons beyond Samsung's reasonable control.
- In the event of any other or parallel promotional communication through any channel or source, the applicable promotion or voucher code shall be valid only for the specified period and may apply to selected items only.
- Customers may not apply or combine multiple promotional offers on the same order. In such cases, only one offer shall apply, and no claims shall be entertained once the order has been placed.
- Samsung reserves the right, subject to applicable laws and regulations in the Kingdom of Saudi Arabia, to modify or terminate the offer or amend these Terms and Conditions at any time prior to order confirmation.
- Samsung shall not be liable to the customer for any losses, damages, or delays of any kind arising in connection with these Terms and Conditions or this offer, except where liability cannot be excluded under applicable laws of the Kingdom of Saudi Arabia.
- By participating in this offer, the customer agrees that any dispute of whatsoever nature arising directly or indirectly out of or in connection with these Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of the Kingdom of Saudi Arabia, and shall be subject to the jurisdiction of its competent courts.

## الشروط والأحكام

- تسري هذه الشروط والأحكام على العروض الترويجية الخاصة بالميزات والمنتجات المعروضة خلال معرض CES، والمتاحة للعملاء عند الشراء خلال الفترة من 1 يناير 2026 وحتى 31 يناير 2026 أو حتى نفاد الكمية، أيهما أسبق، وذلك بحسب توفر المنتج وقت تأكيد الطلب.
- عند التسجيل عبر النموذج المكتمل، قد يحصل العميل على رمز خصم بحد أقصى يصل إلى 10% على أجهزة التلفزيون والأجهزة المنزلية والأجهزة اللوحية المختارة، وبسقف أقصى قدره 500 ريال سعودي، وذلك وفق الأهلية وتتوفر المنتجات.
- عند التسجيل عبر النموذج المكتمل، يدخل العميل في سحب على هدايا حصرية يتم اختيارها خلال فترة العرض، علماً بأن المشاركة لا تعني ضمان الفوز.
- يسري هذا العرض فقط عبر الموقع الإلكتروني الرسمي لشركة سامسونج في المملكة العربية السعودية.
- قد يخضع التوصيل للتأخير نتيجة أسباب خارجة عن نطاق السيطرة المعقولة لشركة سامسونج.
- في حال وجود أي إعلان أو تواصل ترويжи آخر عبر أي قناة أو مصدر، فإن العرض أو رمز الخصم يكون سارياً للفترة المحددة فقط، وقد يطبق على منتجات مختارة دون غيرها.
- لا يجوز للعميل الاستفادة من أكثر من عرض ترويжи واحد على نفس الطلب. وفي هذه الحالة، يطبق عرض واحد فقط، ولا تقبل أي مطالبات بعد إتمام الطلب.
- تحتفظ شركة سامسونج بحقها، ووفقاً لأنظمة المعمول بها في المملكة العربية السعودية، في تعديل أو إنهاء العرض أو تعديل هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل تأكيد الطلب.
- لا تتحمل شركة سامسونج أي مسؤولية تجاه العميل عن أي خسائر أو أضرار أو تأخير من أي نوع ينشأ عن هذه الشروط والأحكام أو عن هذا العرض، وذلك دون إخلال بأي مسؤولية لا يجوز نظاماً استبعادها وفق أنظمة المملكة العربية السعودية.
- بمشاركة العميل في هذا العرض، فإنه يوافق على أن أي نزاع ينشأ بشكل مباشر أو غير مباشر عن هذه الشروط والأحكام أو يتعلق بها يخضع لأنظمة وقوانين المملكة العربية السعودية، وتختص المحاكم المختصة في المملكة العربية السعودية بنظره.

*tinson.t*